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Vragen Begroting 2025 
 
Vragen VVD-fractie inzake de begroting 2025: 
 

• De loonsom voor ambtenaren en politiek ambtsdragers loopt op. Kan een overzicht verschaft 
worden van de ontwikkeling van het aantal FTE aan ambtenaren in eigen loondienst en 
externe inhuur over de periode 2019 t/m 2024 de verwachting voor 2025 alsook de 
bijbehorende ontwikkeling van de totale loonsom en separaat ook kosten externe inhuur 
over die periode. 
 

• Op dit moment is er geen betaald parkeren in parkeergarage VIE, hangende de rechtsgang is 
deze niet actief, wat zijn de geschatte gemiste inkomsten en is de derving hiervan onderdeel 
van de rechtsgang? Kan er tevens een update gegeven worden over de rechtsgang en 
wanneer betaald parkeren wordt geactiveerd?  

 
• Er staat een investering opgenomen voor het “verduurzamen en toekomstig bestendig” 

maken van het Stadskantoor en Raadhuis. We begrepen tijdens een recente 
Informatiebijeenkomst dat Ambtenaren al geïnformeerd zijn over de planning en (tijdelijke) 
verhuizing van afdelingen. Is dit project reeds aanbesteed? En zo ja ligt hier, gezien de 
omvang van de investering, een raadsbesluit aan ten grondslag en zo nee, wanneer wordt dit 
in de raad geagendeerd? 
 

• Op pagina 23 wordt, zoals elk jaar, een tabel “Basisset Beleidsindicatoren” gepresenteerd 
met (begrijpelijkerwijze) geen benchmarkcijfers voor 2025. Kunt u deze tabel, maar dan wel 
voorzien van de benchmark cijfers opleveren voor 2023 en 2024. Graag geen verwijzing naar 
internetbronnen, maar de tabel zelf met vermelding van bronnen aanleveren. 
 

• Voor de opvang van vluchtelingen uit Oekraïne is een positief saldo van EUR 2.118.000 
opgenomen in de begroting. Is hier rekening gehouden met de door het Kabinet 
aangekondigde verlaging van de rijksvergoeding voor deze opvang van EUR 61,00 naar EUR 
45 per dag per vluchteling? Zo niet, op welke wijze is het college voornemens deze 
tegenvaller op te vangen. 
 

• Kunt u aangeven wat de financiële omvang van het surplus bedrag aan kwijtscheldingen in 
2025 is van lokale heffingen van de regeling (100% minimumnorm) zoals in Kerkrade 
gehanteerd vs indien we de landelijke minimumnorm van 90% zouden hanteren. Kunt u ook 
aangeven hoeveel huishoudens gebruik maken van deze kwijtscheldingsregeling en hoeveel 
huishoudens wel gemeentelijke lasten betalen. 

 
• De opbrengst voor de Hondenbelasting daalt vanaf 2025 fors door het deels afschaffen van 

deze belasting. Wat is de exacte minderopbrengst en uit welke middelen wordt het gat 
gedekt dat nodig is voor het onlangs goedgekeurde hondenbeleid. 
 

 
Wij danken bij voorbaat voor een snelle en volledige beantwoording en verzoeken deze antwoorden 
uiterlijk dinsdag 5 november voor 18:00 te sturen i.v.m. de dan geplande fractievergadering van 
onze fractie. 
 

 
Fractie VVD Kerkrade 


